
 
Deltagere:  Jesper, Dennis, Christina, Nina, Mette, Jane, Birgitte, Thor, Helle 
Forhindret: Christina T., Jens, Merete og Michael 
Ordstyrer: Birgitte 
Referent: Helle 
 

 

Dagsorden 
 

 
Tid 

 

Referat 

1. Godkendelse af dagsorden 5 min. 
17.35 

Godkendt. 

2. Godkendelse af seneste 
mødereferat 

 
5 min. 
17.40 

Godkendt. 

3. Bestyrelsesvalget 2022 
 Genopstiller 

forældrerepræsentanterne, 
som er på valg i 2022? 

 
 
 

10 min 
17.50 

På valg er: 

 Birgitte – genopstiller 

 Jesper – genopstiller 

 Dennis - genopstiller 

 Jens ? afbud i dag 

 Michael ? afbud i dag 

 Merete ? afbud i dag 

4. Den kommunale tids- og 
procesplan for tilbygning af 2 
klasselokaler og renovering af et 
lokale på Glesborg Skole (bilag 
01 + 02) 

 Nedsættelse af 
arbejdsgruppe – 1. møde 
mandag d. 14. marts kl. 
16.45 – 18.30 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

20 min 
18.10 

Bestyrelsen udtrykker forundring over 
tidsplanen for byggeriet med planlagt 
ibrugtagning januar 2024, da vi har 
lokalemangel allerede august 2022. 
 
Grundet det stigende elevtal er det 
bestyrelsens vurdering, at der er brug for i alt 4 
nybyggede klasselokaler samt flere toiletter. 
Bestyrelsen beslutter at sende en anmodning 
herom til BUU og kommunalbestyrelsen med 
de opdaterede elevtal mv. med henblik på, at 
den øgede anlægsudgift i forbindelse hermed 
kan nå at blive prioriteret ifm. budget 2023. 
 
Bestyrelsen nedsætter en arbejdsgruppe med 
Birgitte og Jesper som 
forældrerepræsentanter. Bestyrelsen giver 
mandat til arbejdsgruppen omkring det videre 
forløb. 
 
Arbejdsgruppen orienterer bestyrelsen løbende 
via Aula. 

5. Planlægning af kommende 
skoleår. 

 Procesplan herunder 
drøftelser 
medarbejdere/ledelse 
(Bilag 03 + 04) 

o Arbejdets fordeling 
mellem lærerne 

 Undervisningens 
organisering: 

o Klasse-/holddeling 
o To-voksen ordning 

jf. Kvalitetsstandard 
for folkeskolen i 
Norddjurs Kommune  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Punkterne drøftet. 
 
Procesplanen godkendes af bestyrelsen – 
herunder procesplanen for A20-drøftelser vedr. 
arbejdets fordeling mellem lærerne. 
 
Børnetal i SFO pr. marts 2022: 86 børn 
Børnetal i SFO pr. april 2022: 105 børn 
Forventet elevtal kommende skoleår: 
0. kl.: 19 elever 
1. kl.: 30 elever 
2. kl.: 22 elever 
3. kl.: 24 elever 
4. kl.: 30 elever 
5. kl.: 10 elever 

 

Bestyrelsesmøde i Børneby Midt 
tirsdag d. 8. marts 2022 kl. 17.30 – 20.00 

på Glesborg Skole 



o Elevernes 
undervisningstimetal 
på hvert klassetrin 

o Understøttende 
undervisning 

o Skoledagens 
længde 

o Specialundervisning 
o Valgfag 

 Ansættelser 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

60 min 
19.10 

6. kl.: 28 elever 
7. kl.: 14 elever 
8. kl.: 22 elever 
I alt 199 elever 
 
Drøftelser omkring klasser/holddeling. Punktet 
drøftes også på kommende skoleteammøde 
med deltagelse af lærere, pædagoger og 
ledelse. Bestyrelsen vil bakke op om lærernes, 
pædagogernes og ledelsens faglige 
vurderinger. 
 
Jf. den kommunale Kvalitetsstandard for 
folkeskolen er skolerne forpligtet på min. 10 
ugentlige lektioner med 2 voksne i 
indskolingen samt øvrige klasser med over 25 
elever i klassen. Ledelsen er i gang med 
diverse udregninger for at få det til at hænge 
sammen både pædagogisk og økonomisk. Vi 
har modtaget ekstra økonomi hertil. 
 
Vi planlægger efter undervisningsministeriets 
vejledende timetal for de enkelte fag og 
klassetrin. 
 
Bestyrelsen ønsker, at der konverteres så 
meget understøttende undervisning til 2-
voksen ordning som muligt jf. §16b og §16d. 
 
Drøftelser om mødetider og skoledagens 
længde – skolens ringetider er styret af 
skolebusserne. En kommentar om, at det 
opleves som tidligt, når 4./5. klasse en dag om 
ugen har fri allerede kl. 12.35. 
 
Drøftelser om fagdage (torsdagene) – 
forskellige modeller blev drøftet f.eks.: 

 Hver 2. torsdag 
 Fagdage i 2 uger 
 Fagdage fast sidst på måneden 
 Godt for børnene at det er fast f.eks. 

hver torsdag 
Drøftelser omkring fagdagene fortsættes på 
kommende skoleteammøde med deltagelse af 
lærere, pædagoger og ledelse. Bestyrelsen vil 
tage fagfolkenes faglige vurderinger/beslutning 
til efterretning og bakke op om det, der 
besluttes på et kommende skoleteammøde. 
 
Bestyrelsen bakker op om de beslutninger 
lærere/pædagoger og ledere i fællesskab 
kommer frem til ifm. arbejdet/planlægningen af 
kommende skoleår. 
 
Ledelsen er i gang med diverse beregninger ift. 
eventuelle ansættelser af flere 
lærere/pædagoger for kommende skoleår, 
hvor nuværende 7. klasse fortsætter i 8. klasse 
på Glesborg Skole samt den kommunale 
beslutning om 2-voksen ordning i indskolingen. 

6. Orientering - BUU beslutning om 
lejrskole til Anholt 

 
10 min 
19.20 

BUU har afsat et årligt beløb målrettet lejrskole 
til Anholt. I 2022 er det besluttet, at der skal 



sendes 2 klasser til Anholt – for at afprøve 
konceptet. 
Valget er faldet på, at Glesborg Skoles 
nuværende 7. klasse kommer på lejrskole til 
Anholt i løbet af maj måned – når vi ved mere 
herom orienteres klassen + forældre nærmere 
herom. Ledelsen er pt. i dialog med 
skolelederen på Anholt Skole, da han har 
været med i arbejdsgruppen omkring 
planlægningen. 
Derudover skal nuværende 6. klasse i 
kommende skoleår (efteråret) ligeledes på 
lejrtur til Anholt – som en del af afprøvningen 
af konceptet. 

7. Budget 2022  
35 min 
19.55 

HBP gennemgik det foreløbige budget 2022. 
Bestyrelsen tog gennemgangen til efterretning. 
(Efter mødet er ledelsen blevet bekendt med 
en gennemgående fejl i 
budgetforudsætningen, hvorfor punktet sættes 
på kommende dagsorden igen). 

8. Eventuelt – korte beskeder ellers 
indmeldes som punkt til 
kommende møde 
 
Bestyrelsesformanden foreslår 
følgende punkter til kommende 
dagsorden: 

 Planlægning af 
kommende skoleår 

 Skoleprofil 

 Status på de 
pædagogiske læreplaner 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

5 min 
20.00 

 En forespørgsel på hvorfor ”Slusen” på 
Glesborg Skole hedder sådan. 
 
Slusen er opkaldt efter det lignende 
pædagogiske tilbud på Søren 
Kanneskolens overbygning. Dengang 
Søren Kanneskolen var 
overbygningsskole for Glesborg Skole, 
gav det god mening, at tilbuddet hed 
det samme på begge skoler, da det så 
var nemmere for Slusens elever at 
forestille sig tilbuddet på den nye skole. 

Punkter til kommende bestyrelsesmøder: 
 

 Årshjul 

 Værdiregelsæt 

 Fællesskaber for alle (Norddjurs 
Kommune) 

 Evaluering af den pædagogiske 
læreplan sommeren 2022 

 Drøftelse vedr. valgfag 

 Børneby Midt kostprincipper 
(Thor og Merete) 

 Nedsættelse af arbejdsgruppe – 
principper for div. vedr. 
skoleårets planlægning 

 Status på samarbejdet på tværs 
af skoler ift. buskørsel og 
ringetider (Thor) 

  

 


